
 
 

U c h w a ł a  Nr XXIII/ 141 /2009 
Rady Gminy Świątki 

z dnia  30 kwietnia 2009 roku 
 
w  sprawie rozpatrzenia skargi złożonej Przez Stowarzyszenie Kochajmy  Warmię – Adamas 
na działalności Wójta Gminy w związku ze stanem drogi na odcinku 1,5 km do wsi 
Worławki. 
 
 
 
              Działając na podstawie art.18 ust.2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 
samorządzie gminnym (Dz.U z 2001 r Nr 142 poz.1591 z późniejszymi zmianami) oraz 
Art.229  pkt  3ustawy z dnia 14 czerwca 1960 roku – Kodeks postępowania  administracyjnego 
(Dz.U z 2000 r Nr 98 poz.1071 z późniejszymi zmianami)  Rada Gminy uchwala, 
co następuje; 
 
 
              § 1 Po rozpatrzeniu skargi Stowarzyszenia Kochajmy Warmię  - Adamas 
i zapoznaniu się z opinią Komisji Doraźnej , postanawia się uznać skargę za bezzasadną 
 
                  
              § 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Świątki 
zobowiązując do przesłania skarżącemu odpisu niniejszej uchwały. 
 
 
              § 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
 
 
 
                                                                         Przewodnicz ący Rady Gminy 
 
                                                                                   Grzegorz Zych  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
Uzasadnienie do Uchwały Nr XXIII/141/2009 
 
 
         W skardze Stowarzyszenia Kochajmy Warmie – Adamas ,podpisaną Adamas  zarzuca 
 
się Wójtowi nie realizowanie swoich obowiązków w przedmiocie utrzymania dróg gminnych, 
 
w szczególności drogi prowadzącej do wsi Worławki na odcinku 1,5 kilometra wskazuje 
 
na wieloletnie zaniedbanie na tym odcinku pracy. Niewłaściwą naprawę drogi , dewastację  
 
majątku gminnego , narażanie na straty mieszkańców mieszkańców poprzez stwarzanie  
 
niebezpieczeństwa dla ruchu kołowego i pieszego. 
 
         Wobec tak poważnych zarzutów, Rada  na XXII Sesji w dniu 31 marca 2009 roku  
 
postanowiła powołać „doraźną komisję” do ich zbadania. 
 
         Jak wynika z protokółu Komisji z dnia 28 kwietnia 2009 roku , żaden ze stawianych  
 
Wójtowi zarzutów nie potwierdził się.  
 
Członkowie Komisji po dokonaniu oględzin drogi stwierdzili; droga jest w stanie od 
 
zadawalającego do stanu bardzo dobrego, nawierzchnia drogi jest wzorcowa, należałoby 
 
udrożnić odpływ wody z pobocza i miejscami zrobić przepusty. 
 
 
 
 
 
                                                                          Przewodnicz ący Rady Gminy 
 
                                                                                   Grzegorz Zych  
                                                                       
 

 


